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語⾔學習很重要，重點是語⾔學習也可以很好
玩。認識⼀種新的語⾔就是認識⼀種新的⽂
化，你學習到的不只是知識，是⼀種新的世界
觀價值觀。如果你願意開放⼼胸，語⾔學習可
以成為⼀種讓你熱⾎沸騰的興趣。在學校的各
種科⽬，⼀定有⾃⼰擅長與不擅長，重要的是
珍惜並善⽤每個學習機會，對於各種可能性都
抱持著開放的⼼，不劃地⾃限。只要⽤認真盡
⼒的態度⾯對每⼀項任務，你就可以得到該有
的經驗值，成功很好，失敗也沒關係，就算⼈
⽣也就是這樣邊學邊走，認識⾃⼰，找尋最適
合⾃⼰的道路。 



“ Language learning is very important; the key is that language 
learning can also be fun. Learning a new language is also to 
know a new culture. What you learn is not just knowledge, but 
new worldviews and values. If you are willing to be open-
minded, language learning can become a passion for you. 
Among various subjects of the school, there must be some that 
you are good at and others that you are not. Try to cherish and 
make good use of every learning opportunity, to be open to all 
possibilities, and not to limit yourself. As long as you face each 
task with a serious and hard-working attitude, you can get the 
experience. Success is very good, but it doesn't matter if you 
fail. Even if life is like this, learn while walking, know yourself, 
and find the path that suits you the best. ”


